

Friday, September 27, 2024



Dear Magic Triangle Parents & Guardians,

**RE: EARLY CLOSURE ON THURSDAY, NOVEMBER 21, 2024**

We hope this message finds you well. We would like to inform you about an important schedule change for all Magic Triangle Childcare and Early Learning centres.

On **November 21, 2024**, all Magic Triangle Childcare centres will close early at **5:30 PM**. This early closure is due to an Employee Recognition Event, where we will honor and celebrate the exceptional contributions of our dedicated staff.

Please arrange for the timely pick-up of your child by 5:30 PM on that day. We appreciate your understanding and support as we take this opportunity to recognize and reward the hard work and commitment of our team. Should you have any questions or concerns regarding this early closure, please do not hesitate to reach out to your Site Supervisor.

Thank you for your continued partnership.

Sincerely,

Your Magic Triangle Administrative Team

---

Vendredi 27 septembre 2024



Chers parents et tuteurs du Triangle Magique,

**OBJET : FERMETURE TÔT ANTICIPÉE LE JEUDI 21 NOVEMBRE 2024**

Nous espérons que ce message vous trouve en bonne santé. Nous souhaitons vous informer d'un changement important de programme pour tous les centres de garde du Triangle Magique.

**Le 21 novembre 2024**, tous les centres du Triangle Magique fermeront plus tôt, à **17h30**. Cette fermeture anticipée est due à un événement de reconnaissance des employés, au cours duquel nous honorerons et célébrerons les contributions exceptionnelles de notre personnel dévoué.

Nous vous prions de bien vouloir organiser le départ de votre enfant au plus tard par 17h30 ce jour-là. Nous vous remercions de votre compréhension et de votre soutien alors que nous profitons de cette occasion pour reconnaître et récompenser le travail acharné et l'engagement de notre équipe. Si vous avez des questions ou des préoccupations concernant cette fermeture anticipée, n'hésitez pas de communiquer avec votre superviseuse de site.

Merci de votre collaboration continue.

Cordialement,

Votre équipe administrative du Triangle Magique